



- **Cleaning**
- **Disinfecting**
- **Storing**

- **Nettoyage**
- **Désinfecter**
- **Stockage**



Care instructions

Dear Customer

We are very happy that you purchased our high quality AIREX brand product ! To enjoy our product, please have a look at those instructions.

Cleaning

The dirt can be cleaned with a soft brush and with soapy water or detergent. Also, it is possible to put it into the washing machine, but it is not recommended for certain reasons. If you have the choice, make sure that the temperature of the washing machine will not exceed 40 Celsius degrees.

Desinfecting

Generally the AIREX's products won't have to be desinfected. However, if it is obligated for you to desinfect it you should use standard desinfectants and detergents.

Storing

The product can be simply rolled up and stored in a dried place place.



Instructions d'entretien

Cher client

Nous sommes très heureux que vous ayez acheté notre produit haut de gamme AIREX. Pour profiter de notre produit, veuillez consulter ces instructions.

Nettoyage

La saleté peut être nettoyée avec une brosse douce, avec de l'eau savonneuse ou du détergent. Aussi, il est possible de la mettre dans la machine à laver même si cela n'est certainement pas recommandé. Si vous n'avez pas le choix, assurez-vous que le lavage ne dépassera pas les 40 degrés Celsius.

Désinfection

Généralement, les produits AIREX ne nécessitent pas d'être désinfectés . Cependant, si c'est obligatoire pour vous, vous pouvez utiliser du désinfectant standard.

Stockage

Le produit peut être simplement enroulé et Stocké dans un endroit sec.